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P R O T O K Ó Ł  NR LVIII/23 

z sesji Rady Miejskiej w Kożuchowie 

odbytej w dniu 29 czerwca 2023 roku 

pod przewodnictwem Przewodniczącego 

Rady Miejskiej Ireneusza Drzewieckiego 

 

W sesji uczestniczyło 15 radnych na stan 15. 

Lista obecności w załączeniu. 

 

Ponadto w sesji uczestniczyli:  

1/ Jagasek Paweł    - Burmistrz Kożuchowa 

2/ Zwolińska Magdalena    - Sekretarz Gminy 

3/ Rajewska-Jaworowicz Joanna   - Skarbnik Gminy 

4/ Szczepankiewicz Katarzyna   - Radca Prawny UM 

5/ Kierownicy wydziałów, sołtysi, goście. 

 

Do pkt. 1. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kożuchowie Ireneusz Drzewiecki dokonał otwarcia 

sesji o godz. 11:00 witając radnych oraz gości.  

Na wstępie wraz z Burmistrzem Kożuchowa, wręczył honorowy tytuł nadany przez 

Kapitułę Honorową Gminy Kożuchów w dniu 28 marca br. oraz medal „Zasłużonego dla Gminy 

Kożuchów” Panu śp. Bogumiłowi Stanisławowi Kapuśniak w uznaniu zasług dla Gminy 

Kożuchów. Wyróżnienie odebrał syn Pan Dariusz Kapuśniak. Burmistrz Kożuchowa przedstawił 

dokonania Pana śp. Bogumiła Stanisława Kapuśniaka. 

Następnie Burmistrz Kożuchowa Paweł Jagasek odniósł się do sytuacji dotyczącej 

pomówień ze strony Prezesa i Zarządu OSP Mirocin Górny. Przedstawił również ile zostało 

przekazanych środków finansowych dla OSP w Mirocinie Górnym do czerwca br. 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej w Kożuchowie poinformował o obowiązku 

w zakresie nie ujawniania bez uzasadnionej potrzeby danych osobowych osób niebędących 

funkcjonariuszami publicznymi. Stwierdził prawomocność obrad oraz odczytał porządek obrad 

informując, że sesja rady jest utrwalana i transmitowana za pomocą urządzeń rejestrujących 

obraz i dźwięk.  

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował również, że w dniu 19 czerwca br. 

obradowała Komisja Skarg, Wniosków i Petycji, w dniu 26 czerwca br. obradowała Komisja 

Rolnictwa i Rozwoju Wsi, natomiast w dniu 27 czerwca br. obradowała Komisja Rewizyjna oraz 

Komisja Społeczno-Budżetowa Rady Miejskiej w Kożuchowie.  
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Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i przedstawienie porządku obrad. 

2. Ocena Zasobów Pomocy Społecznej za 2022 rok. 

3. Sprawozdanie z prac Burmistrza między sesjami. 

4. Interpelacje i zapytania. 

5. Podjęcie uchwał w sprawach: 

   5.1. zmiany uchwały budżetowej Gminy Kożuchów na 2023 rok /numer druku LVIII/1/23/; 

   5.2. zmieniającej uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kożuchów na 

lata 2023-2040 /numer druku LVIII/2/23/; 

   5.3. przystąpienia do sporządzenia zmiany studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego gminy i miasta Kożuchów, obejmującego tereny położone 

w obrębie Stypułów /numer druku LVIII/3/23/; 

   5.4. przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

Gminy Kożuchów dla terenów położonych w obrębie Radwanów /numer druku LVIII/4/23/; 

   5.5. zamiany nieruchomości /numer druku LVIII/5/23/; 

   5.6. wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy 

najmu /numer druku LVIII/6/23/; 

   5.7. wyrażenia woli kontynuacji członkostwa w Lokalnej Grupie Działania Stowarzyszenie 

Wzgórza Dalkowskie /numer druku LVIII/7/23/; 

   5.8. udzielenia przez Gminę Kożuchów pomocy finansowej dla Województwa Lubuskiego 

/numer druku LVIII/8/23/; 

   5.9. zmieniającej uchwały w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji z budżetu Gminy 

Kożuchów dla szkół niepublicznych o uprawnieniach szkół publicznych, niepublicznych 

przedszkoli i innych form wychowania przedszkolnego oraz trybu przeprowadzania kontroli 

prawidłowości ich pobrania i wykorzystania /numer druku LVIII/9/23/. 

6. Sprawy różne. 

7. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Miejskiej nr LVII.  

8. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Nie zgłoszono wniosków formalnych do przedstawionego porządku obrad.  

W związku z tym porządek obrad uważa się za przyjęty jednogłośnie. /za – 15/ 

 

Do pkt. 2 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że w dniu 4 maja br. 

radni Rady Miejskiej w Kożuchowie, w formie elektronicznej otrzymali informację na temat 
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Oceny Zasobów Pomocy Społecznej za 2022 rok. Następnie otworzył dyskusję, jednocześnie 

pytając, czy istnieje potrzeba przedstawienia ww. informacji przez Panią Annę Kozłowską – 

Kierownika Ośrodka Pomocy Społecznej w Kożuchowie. Wobec braku zgłoszeń, zamknął 

dyskusję. 

 

Do pkt. 3. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, przedstawił informację o udzielonych odpowiedziach 

na interpelacje złożone podczas sesji Rady Miejskiej w dniu 25 maja 2023 roku. Następnie 

przedstawił sprawozdanie z prac Burmistrza między sesjami. /Informacja w załączeniu/ 

 

Do pkt. 4. 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, poprosił o składanie interpelacji 

i zapytań w formie ustnej lub pisemnej. Następnie otworzył dyskusję. 

W dyskusji udział wzięli: Jelinek Marcin – radny Rady Miejskiej, Jagasek Paweł – 

Burmistrz Kożuchowa. 

 Podczas dyskusji radny Marcin Jelinek zgłosił poniższe interpelacje (pkt 2). 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, zamknął dyskusję. 

 

Interpelacje złożone w formie pisemnej podczas sesji Rady Miejskiej 

 

Jelinek Marcin – radny Rady Miejskiej 

Cyt. 

- 1. Proszę o wsparcie starań klubu sportowego Irma Studzieniec, w zakresie wyznaczenia 

przejścia dla pieszych w pasie drogowym drogi wojewódzkiej nr 283. Ponad rok temu 

zwróciliśmy się do ZDW w Zielonej Górze z prośbą o wyznaczenie przejścia dla pieszych przez 

drogę wojewódzką nr 283 w m. Studzieniec, pomiędzy parkingiem, a boiskiem sportowym. Rok 

temu została reaktywowana drużyna piłkarska IRMA Studzieniec. Przez ten rok obserwowaliśmy 

z jakimi niejednokrotnie problemami zawodnicy i kibice borykali się przechodząc przez drogę 

wojewódzką z parkingu na teren boiska. Stwarza to ogromne zagrożenie. Coraz więcej kibiców 

przychodzi na nasze mecze, ostatnio również odbył się turniej dla dzieci ANTE CUP 203, 

również rodzice którzy przyjechali z dziećmi pytali nas dlaczego nie staramy się, by było tu 

przejście dla pieszych. O teren parkingu i boiska dbamy sami, we własnym zakresie, 

utrzymujemy porządek i estetykę. Podobnie staramy się w należytym stanie utrzymywać kładkę 

na cieku wodnym Mirotka, prowadzącą z drogi wojewódzkiej na teren boiska. Dlatego bardzo 

prosimy o ponowne rozpatrzenie sprawy. Aktualne stanowisko ZDW w Zielonej Górze jest 

negatywne w tym zakresie. 

 

- 2. W dniu 22 czerwca 2023 roku została ogłoszona VI edycja Rządowego Programu Inwestycji 

Strategicznych skierowana do samorządów, w których działały PGR-y. Proszę o informację, 

jakie wnioski gmina Kożuchów zamierza złożyć w tej edycji. Jednocześnie proszę, jeżeli jest taka 
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możliwość o złożenie wniosku na budowę świetlicy w miejscowości Książ Śląski, zgodnie 

z faktem iż ww. inwestycja jest już ujęta w budżecie gminy i WPF-ie, a jej realizacja zależy od 

możliwości pozyskania środków zewnętrznych. Każdy uprawniony samorząd może złożyć 

2 wnioski. 

 

Do pkt. 5.1. 

Brzezińska Barbara – Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej, przedstawiła opinie komisji 

w sprawie projektu uchwały. /Opinie Komisji w załączeniu/ 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie 

zmiany uchwały budżetowej Gminy Kożuchów na 2023 rok /numer druku LVIII/1/23/.    

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie /za – 15/. 

Podczas głosowania obecnych 15 radnych na stan 15. 

 

Do pkt. 5.2. 

Brzezińska Barbara – Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej, przedstawiła opinie komisji 

w sprawie projektu uchwały. /Opinie Komisji w załączeniu/ 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie 

zmieniającej uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kożuchów na lata 

2023-2040 /numer druku LVIII/2/23/.  

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie /za – 15/. 

Podczas głosowania obecnych 15 radnych na stan 15. 

 

Do pkt. 5.3. 

Brzezińska Barbara – Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej, przedstawiła opinie komisji 

w sprawie projektu uchwały. /Opinie Komisji w załączeniu/ 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego gminy i miasta Kożuchów, obejmującego tereny położone w obrębie Stypułów 

/numer druku LVIII/3/23/.  

Projekt uchwały nie został przyjęty. /za – 0, przeciw – 14, wstrzymało się od głosu – 1/ 

Podczas głosowania obecnych 15 radnych na stan 15. 

 

Do pkt. 5.4. 

Brzezińska Barbara – Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej, przedstawiła opinie komisji 

w sprawie projektu uchwały. /Opinie Komisji w załączeniu/ 
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Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy 

Kożuchów dla terenów położonych w obrębie Radwanów /numer druku LVIII/4/23/. 

Projekt uchwały został przyjęty większością głosów. /za – 11, przeciw – 3, wstrzymało się od 

głosu – 1/ 

Podczas głosowania obecnych 15 radnych na stan 15. 

 

Do pkt. 5.5. 

Brzezińska Barbara – Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej, przedstawiła opinie komisji 

w sprawie projektu uchwały. /Opinie Komisji w załączeniu/ 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie 

zamiany nieruchomości /numer druku LVIII/5/23/.  

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie /za – 15/. 

Podczas głosowania obecnych 15 radnych na stan 15. 

 

Do pkt. 5.6. 

Brzezińska Barbara – Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej, przedstawiła opinie komisji 

w sprawie projektu uchwały. /Opinie Komisji w załączeniu/ 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy najmu 

/numer druku LVIII/6/23/.  

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie /za – 15/. 

Podczas głosowania obecnych 15 radnych na stan 15. 

 

Do pkt. 5.7. 

Brzezińska Barbara – Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej, przedstawiła opinie komisji 

w sprawie projektu uchwały. /Opinie Komisji w załączeniu/ 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie 

wyrażenia woli kontynuacji członkostwa w Lokalnej Grupie Działania Stowarzyszenie Wzgórza 

Dalkowskie /numer druku LVIII/7/23/.  

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie /za – 15/. 

Podczas głosowania obecnych 15 radnych na stan 15. 
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Do pkt. 5.8. 

Brzezińska Barbara – Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej, przedstawiła opinie komisji 

w sprawie projektu uchwały. /Opinie Komisji w załączeniu/ 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, iż z braku możliwości 

przeprowadzenia elektronicznego głosowania z przyczyn technicznych, na podstawie § 35 

Statutu Gminy Kożuchów zostanie przeprowadzone jawne imienne głosowanie /wykaz 

w załączeniu/. Następnie, odczytał projekt uchwały w sprawie udzielenia przez Gminę 

Kożuchów pomocy finansowej dla Województwa Lubuskiego /numer druku LVIII/8/23/.  

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie /za – 15/. 

Podczas głosowania obecnych 15 radnych na stan 15. 

 

Do pkt. 5.9. 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, iż z braku możliwości 

przeprowadzenia elektronicznego głosowania z przyczyn technicznych, na podstawie § 35 

Statutu Gminy Kożuchów zostanie przeprowadzone jawne imienne głosowanie /wykaz 

w załączeniu/. 

Brzezińska Barbara – Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej, przedstawiła opinie komisji 

w sprawie projektu uchwały. /Opinie Komisji w załączeniu/ 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie 

zmieniającej uchwały w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji z budżetu Gminy 

Kożuchów dla szkół niepublicznych o uprawnieniach szkół publicznych, niepublicznych 

przedszkoli i innych form wychowania przedszkolnego oraz trybu przeprowadzania kontroli 

prawidłowości ich pobrania i wykorzystania /numer druku LVIII/9/23/.  

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie /za – 15/. 

Podczas głosowania obecnych 15 radnych na stan 15. 

 

/Protokół imiennego głosowania w załączeniu./ 

 

Do pkt. 6.  

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, otworzył dyskusję.  

W dyskusji udział wzięli: Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, 

Muszyński Zygmunt – radny Powiatu Nowosolskiego, Pikulski Adrian – radny Rady Miejskiej, 

Kucharska Teresa – sołtys Sołectwa Podbrzezia Dolnego, Franczak Jan – radny Rady Seniorów 

w Kożuchowie. 
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Podczas dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej ogłosił, na podstawie § 2 ust. 5 

Uchwały Nr II/3/18 Rady Miejskiej w Kożuchowie z dnia 23 listopada 2018 roku z późn. zm. 

w sprawie ustalenia zasad wysokości diet dla radnych, miesiąc lipiec br. jako okres miesięcznej 

przerwy w pracach Rady i komisji tej Rady, za który to okres nie przysługuje dieta.  

Następnie w dalszej części dyskusji omówiono bieżące sprawy wśród radnych Powiatu 

Nowosolskiego oraz przedstawiono planowane inwestycje na terenie gminy Kożuchów ze strony 

Powiatu Nowosolskiego, poruszono sprawę dotyczącą sytuacji w OSP Mirocin Górny oraz 

ostatniego artykułu Gazety Lubuskiej w tej sprawie, poproszono o interwencję w sprawie 

zobligowania firm wykonujących fotowoltaikę oraz światłowody na terenie Podbrzezia Dolnego 

do uprzątnięcia pozostawionego bałaganu, poproszono o przyspieszenie decyzji w sprawie 

remontu świetlicy wiejskiej w Stypułowie, poproszono o odrolnienie boiska w Stypułowie. 

 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, zamknął dyskusję.  

 

Do pkt. 7. 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że na podstawie § 32 ust. 3 

Statutu Gminy Kożuchów, w związku z brakiem wniesienia poprawek i uzupełnień do protokołu 

nr LVII/23 z dnia 25 maja 2023 r. z sesji Rady Miejskiej w Kożuchowie, uważa się go za 

przyjęty.  

 

Do pkt. 8. 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, wobec wyczerpania porządku obrad 

zamknął obrady dziękując wszystkim za udział w sesji. Sesję zakończono o godzinie 12:00. 

 

 

          Protokołowała                           Przewodniczący Rady Miejskiej 

  

  /-/ Magdalena Raszewska           /-/ Ireneusz Drzewiecki 
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Podjęte uchwały: 

- LVIII/443/23 - w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Kożuchów na 2023 rok. 

- LVIII/444/23 - zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Kożuchów na lata 2023-2040. 

- LVIII/445/23 - w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Kożuchów dla terenów położonych w obrębie 

Radwanów. 

- LVIII/446/23 - w sprawie zamiany nieruchomości. 

- LVIII/447/23 - w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu 

zawarcia umowy najmu. 

- LVIII/448/23 - w sprawie wyrażenia woli kontynuacji członkostwa w Lokalnej Grupie 

Działania Stowarzyszenie Wzgórza Dalkowskie. 

- LVIII/449/23 - w sprawie udzielenia przez Gminę Kożuchów pomocy finansowej dla 

Województwa Lubuskiego. 

- LVIII/450/23 - zmieniająca uchwałę w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji z budżetu 

Gminy Kożuchów dla szkół niepublicznych o uprawnieniach szkół publicznych, niepublicznych 

przedszkoli i innych form wychowania przedszkolnego oraz trybu przeprowadzania kontroli 

prawidłowości ich pobrania i wykorzystania. 

 


